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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de 

27.12.2022 

 

 

     Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. Dimitrie 

Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al Municipiului Focșani, 

cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Carmen Grosu – director, Direcția economică; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Cătălina Tecuceanu – șef Serviciul impozite și taxe locale; 

▪ d-nul Traian Negulescu – director Direcția Relații Interne și Internaționale; 

▪ d-na Beatrice Răcoșanu – inspector Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Ciobotaru Balion Dumitru – consilier personal Cabinet Primar. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

1. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la HCL nr. 516/2016 privind aprobarea 

încadrării pe zone a imobilelor situate în Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 
2. proiect de hotărâre privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor 

și taxelor locale și alte taxe asimilate acestora, precum și amenzilor aplicabile în anul 

fiscal 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de  79,50 mii lei din bugetul local al 

Municipiului Focșani pe anul 2023  pentru organizarea manifestărilor prilejuite de 

sărbătorirea Zilei de 24 Ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Române; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ 

preuniversitar de stat și particular din Municipiul Focșani, pentru anul școlar 2023-2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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5. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focșani nr. 567/2019 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport public local prin curse 

regulate, „Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze competențele 

Consiliului local al municipiului Focșani referitoare la punerea la dispoziție a bunurilor 

aferente serviciului de transport public local în Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță „Bună 

ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliul Local al municipiului Focșani, ședință 

ce se desfășoară astăzi 27.12.2022.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 2812 din 

22.12.2022 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, ședință 

ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care participă 

astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana? 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent”. 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?  

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță „ 

domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?”  

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat  că în sală sunt prezenți 15 consilieri locali, iar în mediul online 6. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, alin. 

1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 

20.12.2022. Dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal? Dacă nu sunt, supun la vot 

procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii consilieri sunt „pentru”.”  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „eu mă abțin doamna secretar.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„abținere doamna Tătaru. „Impotrivă”? Nu sunt. 

Domnul Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea?” 

Domnul consilier Ionel Costea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță „cu 20 

voturi „pentru” din partea doamnelor si domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 1 vot „abținere” a doamnei consilier 

Tătaru Alexandra procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile impuse de 

art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de astăzi, fiind însoțite 

atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de avizele comisiilor de specialitate, 

care v-au fost transmise prin  poșta electronică, mai puțin proiectul de hotărâre de la poziția 

nr. 1. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația de a 

nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt încă de la 

începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea unei hotărâri 

trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „mulțumesc doamna 

secretar. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua domnule Primar, bună ziua 

stimați invitați, bine ne-am regăsit la această ședință extraordinară, sănătoși. Așa cum a 

menționat și doamna secretar avem o ordine de zi cu 5 proiecte, proiectul nr . 1 nu a intrat în 

plenul ședinței de astăzi, motiv pentru care o să vă supun la vot ordinea de zi cu cele 4 proiecte 

rămase. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este ”pentru”. Am avut o rugăminte înainte de începerea ședinței, 

neavând capitolul diverse colegul consilier Cristian Zîrnă ar dori să întrebe ceva.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „da domnule președinte aș dori să fac o interpelare, 

știu că este o ședință cu caracter de îndată...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță „la 

ordinea de zi n-ați întrebat și pe cei din online, nu ați terminat votul.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul Costea vă rog? 

Revenim. Domnul Costea?” 

Domnul consilier Ionel Costea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul Victor 

Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Pentru.” 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca  „Cu 21 voturi ”pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri:  Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitru-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei 

Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian 

Cristinel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, ordinea de zi a fost aprobată. 

Domnul consilier Radu Nițu „domnul președinte haideți să facem interpelări la urmă, 

ca să parcurgem proiectele care sunt.” 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „la urmă nu avem 

capitolul diverse, motiv pentru care îi dau cuvântul acum, face interpelarea, am înțeles că are 

o rugăminte să solicite ceva.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „da, am o rugăminte pe care o să o fac public și în 

scris o să o fac către Primăria municipiului Focșani, doresc să fac o interpelare referitoare la 

următoarele proiecte ce sunt cuprinse de resistematizarea municipiului Focșani. Datorită 

faptului că în ultimele zile s-au întâmplat foarte multe ambuteiaje în oraș, cetățenii ne-au 

apelat, pe site-ul Primăriei nu avem nici un detaliu despre etapele proiectelor, fiind și bani 

europeni, ar fi trebuit ca aceste proiecte să fie în detaliu pe site-ul Primăriei, nu există decât 

titlul și aș dori să fac o interpelare să știm și noi etapele proiectului, în ce situație ne aflăm 

acum, dispozițiile de șantier, situațiile plată până acum efectuate de către Primăria 

municipiului Focșani. Și aș dori un răspuns în scris. Vă mulțumesc.” 

 Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru „mulțumesc domnule 

consilier.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „deci toate proiectele. Resistematizare, bike-

sharing, iluminat stradal..., cele pe fonduri europene.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru „mulțumesc pentru 

intervenție, ne continuăm ședința...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă „domnule 

președinte...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru „vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă „dacă tot este 

vorba de interpelări și tot felul de propagandă din aceasta politică, dați-mi voie să fac și eu o 

rugăminte și cred că sunteți în asentimentul meu. Am aflat cu bucurie că    s-a constituit un 

consorțiu pentru învățământ dual la care au aderat Universitatea Alexandru Ioan Cuza din 

Iași, Universitatea București, Colegiul Tehnic Edmond Nicolau din Focșani, Colegiul Tehnic 

Ion Mincu din Focșani, Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea din Focșani, Liceul Simion 

Mehedinți din Vidra, Inspectoratul Școlar Județean Vrancea, societățile comericale Paco Prod 

Serv, Micromet, Simiz Fashion și Avicola Focșani pentru a se depune o cerere de finanțare 

prin PNRR pentru a se construi un campus profesional integrat liceal și universitar cu fonduri 

europene în municipiul Focșani. Stimați colegi, doamnelor și domnilor consilieri locali, 

domnule Președinte al Consiliului Județean Vrancea, acest campus este foarte bine că se 

construiește, suntem cu totul de acord, sper eu că și dumneavoastră sunteți de acord, dar 

domnilor se construiește pe teritoriul municipiului Focșani. Mi se pare normal și firesc ca din 

acest consorțiu să facă parte și municipiul Focșani, de aceea adresez o rugăminte publică către 
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domnul Președinte al Consiliului Județean Vrancea care a coordonat constituirea acestui 

consorțiu să ia în calcul faptul că municipiul Focșani, în primul rând este cel care gestionează 

și administrează din punct de vedere financiar toate unitățile de învățământ din municipiul 

Focșani. Dacă acest consorțiu va reuși să câștige această finanțare și să se contruiască acest 

campus profesional integrat liceal și universitar, cred că și municipiul Focșani ar trebui să fie 

implicat încă de la început și rog pe această cale ca și municipiul Focșani să facă parte din 

acest consorțiu. În rest noi vom acorda tot sprijinul necesar pentru a se depune documentele 

necesare pentru a se solicita această finanțare prin PNRR. Dar cred că este de bun-simț, în 

primul rând  ca și municipiul Focșani ca să facă parte din acest consorțiu și cred că nu aveți 

nimic de comentat doamnelor și domnilor consilieri locali pentru că practic, dacă se va 

construi în Focșani este un lucru foarte bun pentru viitorul copiilor noștri, dar totodată trebuie 

să fim și noi conștienți și trebuie să participăm și noi, proactiv, la această realizare a acestei 

investiții. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru „mulțumesc domnule 

Primar, intrăm în ordinea de zi.” 

 

  Se prezintă punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind stabilirea 

nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor și taxelor locale și alte taxe asimilate 

acestora, precum și amenzilor aplicabile în anul fiscal 2023; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Dacă sunt discuții?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă „a fost transmis 

un amendament destul de amplu înregistrat la Primăria municipiului Focșani sub nr. 132.116 

/ 23.12.2022, dat fiind faptul că a fost aprobată Ordonanța de Guvern nr. 16/2022 pentru 

modificarea și completarea Legii nr. 227/2015 privind Codul Fiscal și abrogarea unor acte 

normative și alte măsuri financiar-fiscale, s-a propus un amendament. Procedura conform 

Codului Administrativ este că, dacă a fost transmis cu adresă de înaintare către toți consilierii 

ați luat act de acest amendament, a fost discutat și la comisii și nu cred că mai este cazul să-l 

mai citim încă o dată în plen. Așa că vă propun spre aprobare acest amendament așa cum a 

fost el transmis.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „supun la vot 

amendamentul pe care l-am citit cu toții, cine este „pentru”? în sală toată lumea este „pentru”. 

În online. 

Domnul Costea? Domnul Dumitru?” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Pentru.”  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița  Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Și domnul 

Costea a semnalizat acolo că este ”pentru”. 
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Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, Mocanu 

Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie 

Mirela și   Bîrsan Costel,  amendamentul a fost aprobat. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Supun la 

vot proiectul în integralitatea lui. Cine este pentru? 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Mocanu Georgian,  

Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Bîrsan Costel.  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnul 

Costea? Domnul Victor?” 

Domnul  consilier Ionel Costea: „Pentru.”  

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Pentru.”  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița  Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Pentru.” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, Mocanu 

Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie 

Mirela și   Bîrsan Costel, proiectul nr.  2 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 483 

 

Se prezintă punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 

sumei de  79,50 mii lei din bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 2023  pentru 

organizarea manifestărilor prilejuite de sărbătorirea Zilei de 24 Ianuarie, Ziua Unirii 

Principatelor Române; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Dacă aveți 

discuții? Vă rog, doamna Tătaru!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru:  „La acest proiect nu particip la vot.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Am 

consemnat. Vă rog, doamna viceprimar Dimitriu!” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Mulțumesc, domnule 

președinte! Exact ca în ședința din 20.12.2022, ședința ordinară, menținem, majoritatea din 

Consiliul Local menține aceleași amendamente și o să le dau citire: 
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La art. 1 privind aprobarea alocării din bugetul local al municipiului Focșani, pe anul 

2023 a sumei de 25,00 mii lei, în loc de 79,50 mii lei   pentru organizarea  manifestărilor 

prilejuite de sărbătorirea Zilei de 24 Ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Române și se vor 

repartiza  după cum urmează: 

- 10,00 mii lei pentru achiziționarea de materiale cartografice, hartă turistică, tematică 

monumente din municipiul Focșani; 

- 5,00 mii lei pentru achiziționarea de materiale de promovare aniversare, fulare 

tricolore, broșuri ”Oraș al Unirii”și  alte materiale de promovare; 

- 10,00 mii lei pentru organizarea Simpozionului ”Uniți prin istorie” în colaborare cu 

Liceul de Artă ” Gh. Tăttărescu” Focșani, la care vor participa invitați din Republica 

Moldova – Chișinău, Tiraspol, Bender, Bălți, Ucraina, Cernăuți și România.  

Așadar, acesta este amendamentul. Vă mulțumesc, domnule președinte!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Mulțumesc 

pentru intervenție! Vă rog, domnule consilier Mocanu!” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Mulțumesc, domnule președinte! Constat cu 

stupoare pentru că această viziune sumbră pe care o aveți dumneavoastră, consilierii PNL-

USR, în viziunea dumneavoastră, continuați și în 2023  a nu finanța proiecte, da? Pentru a 

sărbători anumite evenimente sau de exemplu, cum doamna director de la Liceul de Artă ”Gh. 

Tăttărescu” dorește a promova și municipiul Focșani prin acest simpozion, mai ales de 1 

Iunie, de Zilele Municipiului Focșani, de 1 Decembrie. Ați dorit ca în municipiul Focșani să 

nu se întâmple nimic.  

Bănuiesc că dumneavoastră în viziunea, mă repet, în viziunea dumneavoastră sumbră, 

nu doriți ca acești copii, părinții, bunicii Municipiului Focșani să nu beneficieze de 

evenimente.  

Vă reamintesc, un municipiu trăiește prin evenimente sportive, evenimente de cultură, 

da? Și prin care dumneavoastră le tăiați bugetul. Nu înțeleg și bănuiesc că nu doriți să 

amplificăm aceste discuții care pot avea loc și înainte de ședință și putem conveni la un anumit 

buget, asupra unui eveniment în care să promovăm Municipiul Focșani, în care copiii, bunicii, 

părinții și adulții din Municipiul Focșani să beneficieze de anumite spectacole ș.a.m.d. 

Vă felicit pentru viziunea dumneavoastră sumbră! Ați făcut municipiul Focșani să fie 

un oraș fantomă.” 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Era înscris 

domnul Zîrnă, după, urmează domnul Macovei.” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Vreți să vorbiți dumneavoastră? Nu, voiam să-i 

dau o replică domnului Mocanu. Domnule președinte... Cu președintele vorbesc. 

 Ținând cont că a afirmat că în municipiul Focșani nu sunt evenimente sportive, 

culturale, aș vrea să-l contrazic. Chiar avem evenimente sportive săptămână de săptămână în 

Municipiul Focșani, ba mai mult avem și evenimente culturale. Ceea ce vreau să-i spun 

domnului Mocanu, este vorba despre PSD, care 22 de ani au cheltuit bani aiurea, fără măsură 

și acum nu înțeleg că dezvoltarea municipiului trebuie făcută cu chibzuință. Sunt suficienți 

banii aceia care s-au alocat, 25,00 mii lei, pentru organizarea evenimentului. 

Dacă ne uităm anul trecut, Consiliul Județean a făcut cu mai puțin de 10,00 mii lei 

acest eveniment. Și s-au organizat foarte frumos și plăcut. Bineînțeles și dumneavoastră cred 

că ați fost domnule Nițu.  

Vă mulțumesc, domnule președinte!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Mulțumesc 

și eu domnul Zîrnă! Este opinia domnului consilier Mocanu, puțin tendențioasă așa, dar este 

în stilul caracteristic. Domnule Macovei, vă rog!” 
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Domnul consilier Liviu  Macovei: „Domnule Mocanu, nu știu dacă ați fost la ședința 

trecută.” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Prezent aici la fiecare ședință. N-am lipsit 

domnul Macovei.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Ok. Nu, dar cred că nu v-amintiți ce am spus la 

ședința trecută. Eu sunt de acord cu proiectul acesta și să știți că este o inițiativă foarte 

frumoasă.  

În legătură cu ” vrem sau nu să-l votăm sau cum vrem să-l votăm” cred că aceste 

discuții trebuie să aibă loc înaintea momentului în care este proiectat acest mic proiect, mai 

ales că este implicat un liceu. Dacă Primăria Municipiului Focșani apelează la un liceu pentru 

a fi organizat un asemenea eveniment, cu toată stima celor de acolo, dar totuși cred că ar 

trebui ca aceste discuții să le avem înainte. 

Am fi știut suma de atunci, ne-am fi pus de acord și am fi venit acum în fața Consiliului 

Local și am fi votat în cunoștință de cauză.  

Cred că aceste discuții trebuie să aibă loc indiferent de poziția pe care o avem în 

legătură cu acest eveniment.  Vă mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Vă rog, 

domnule Nițu!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Da, domnule președinte, mie îmi pare rău că suntem 

pe final de an și tot se continuă, văd că nu reușiți să vă stabilizați, cum s-ar spune în starea 

asta a noastră psihic, eu știu ... nu cred. 

Problema este așa. Liceul acesta de Artă, țin minte, la inaugurare roiați în jurul 

doamnei director, peneliștii, parcă ziceați că dumneavoastră l-ați făcut acolo, dumneavoastră 

i l-ați  dat în folosință, dumneavoastră ați contribuit.  

Îmi pare rău că și doamna director, o doamnă activă. De ce n-a venit să susțină aceasta? 

Este un Simpozion Internațional. Eu nu cred că, cu 10,00 mii lei poți să organizezi un 

simpozion,  să vină aceștia din toată zona să le decontezi transportul, domnii respectivi, să le 

dai transport, masă, cazare, care deși, știți că pe final de an prețurile sunt destul de mari. Dar 

asta-i o altă problemă.  

Dumneavoastră, domnul Macovei, nu vreau să vă spun numele, domnul care ați vorbit 

în...” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Liviu Macovei, dacă vreți să mai punctați.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Știu că ați fost invitat de domnul Primar, astăzi la ora 

08.30, să discutați pe marginea proiectului respectiv. 

A venit doamna Tătaru aici. Mai mult plângea, în loc să vină cu niște propuneri. 

Lucrează la Primărie, stă în  Primăria asta, se încălzește în Primărie și în loc să se ducă să 

vorbească, să stabilească ...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnule 

Nițu, fără atacuri la persoană!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „... n-are 

niciun rost la proiectul de alocare a unei sume de bani.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Să găsească altcineva soluția. Soluția stă în noi, 

domnule. Nu stă în nu știu cine. Oamenii aceștia care sunt în primărie  lucrează pentru 

proiectele astea. Sunt foarte multe proiecte europene și dumneavoastră veniți să îngreunați 

situația și nu vreți să dați 15,00 sau 20,00 mii lei pentru un simpozion internațional la care 

participă foarte mulți oameni de știință. Asta-i situația. Asta vreți, asta aveți.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Ne-am 

lămurit. Dacă mai sunt discuții? Voia doamna vice. Vă rog!” 
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Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Da. Mulțumesc, domnule 

președinte! Voiam să-l rog pe domnul Nițu să nu mai târască numele Liceului de Artă de 

fiecare dată când este o discuție de genul acesta, pentru că, din păcate elevii și profesorii 

Liceului de Artă tot timpul au fost târâți și chemați pe frig, pe ceață, pe ninsoare, de fiecare 

dată când a fost vorba de un eveniment cultural în orașul Focșani, fără ca Primăria să se 

îngrijească, să facă mai mult decât trebuie. Și cred că este cazul să lăsăm chestiile astea 

comuniste, da ? De-a lungul timpului chemând elevii să fluture… Eu știu ? Stegulețe, fulare. 

Haideți să ne dezobișnuim, domnul Nițu, că suntem în 2022. Și da, într-adevăr, cum a spus 

domnul consilier Mocanu, orașul este ca o fantomă, pentru că nu avem infrastructură și nu 

avem economie și asta la fel de 33 de ani, nu este vina noastră.  

Cred că dumneavoastră ați condus cumva acest oraș și județ. Mulțumesc !” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da. 

Mulțumesc și eu! Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Observ cu 

stupoare că în continuare vă lamentați într-o demagogie ieftină și nu înțelegeți adevărata 

propunere venită din partea Liceului de Artă ”Gh. Tăttărescu”. Este o continuare a ceea ce au 

făcut și în vară. Nu-i târâm noi, este o inițiativă a lor și le mulțumim pentru faptul că se 

implică activ în viața culturală, artistică și istorică a municipiului. 

Vă reamintesc doar atât, faptul că, astă vară, în vacanță au avut tot la inițiativa 

dumnealor, acea, să spunem, tabără, o tabără interactivă tot cu elevi din Chișinău, Tiraspol, 

Cernăuți și au venit și au pictat unul din pereții care împrejmuiesc Parcul Nicolae Bălcescu, 

tot la inițiativa dumnealor. Pentru că am observat că anul trecut, când am propus un simpozion 

de o mare anvergură, pentru că, 24 Ianuarie nu este doar ziua importantă din punct de vedere 

istoric, pentru municipiul Focșani, este Ziua Unirii Principatelor Române și cred că ar trebui 

să fim mândri că s-a întâmplat acest lucru în Focșani și ar fi trebuit să tratăm cu seriozitate 

maximă ceea ce s-a făcut aici, acum mulți ani în urmă, dar s-ar părea că pe măsura trecerii 

timpului, generațiile s-au deteriorat și nu-și mai aduc aminte ce s-a întâmplat, mai ales unii 

dintre dumneavoastră cred că nici n-ați participat la lecțiile de istorie sau ați rămas tributari 

acestor lecții de istorie. Țin să vă mai amintesc doar atât, faptul că Unirea Principatelor 

Române și 24 Ianuarie este nu numai pentru focșăneni, ci și pentru toți vrâncenii și da, Ok, 

nu e niciun fel de problemă, facem cu buget de austeritate, că așa se dorește, dar eu atât aș 

vrea să-l întreb, pe domnul președinte, Cătălin Toma, de ce amenajarea Crângului Petrești a 

costat, 1200 de metri liniari, a costat 360 de mii de lei, iar în tot Municipiul Focșani s-a putut 

face iluminat public festiv cu 1 milion de lei, adică cu de 3 ori mai, nici de 3 ori, de 2,5 ori s-

au cheltuit bani, pentru tot ce înseamnă iluminat festiv în Municipiul Focșani, iar în Crângul 

Petrești, unde nici măcar oamenii nu se duc, pentru că este departe și este peste mână multor 

focșăneni să meargă acolo, nu au făcut și ei. 

Deci acolo se poate, aici nu se poate. La Consiliul Județean se poate, la Primăria 

Municipiului Focșani nu se poate, pentru că e normal și firesc să se cheltuie bani doar în 

direcție.........eu propun pentru 24 ianuarie.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnule Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „…fiind ziua 

Unirii Principatelor Române, dați-mi voie, domnule președinte, să-mi termin discursul, eu 

propun, sunt de acord cu aceste reduceri pe care le propuneți dumneavoastră, dar vreau și eu 

să văd, efectiv, cu ce activități va veni pentru 24 ianuarie, în Piața Unirii, unde a  avut loc 

Unirea Principatelor Române, vine Consiliul Județean și le organizează ceva. 

N-am văzut niciun proiect de hotărâre de Consiliu Județean în acest sens. Mulțumesc!” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Eu sunt convins că o să rămâneți 

surprins, domnule Primar. Doamna Dimitriu haideți ca să închidem și subiectul ăsta, că 

deja...” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Da, chiar cred că ar fi cazul să 

încheiem aceste discuții și doar atât, i-aș spune domnului Primar, că vorbește despre faptul că 

nu aruncăm cu banii, să-i readuc aminte că din 2017, când a votat majoritatea pe care o avea 

în Consiliul Local, la momentul respectiv, majorarea salariilor, dumnealui din 2017, până în 

prezent, prin dispoziție, da, dată de către Primar, a majorat salariile anual.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Conform legii, 

doamna viceprimar…” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Conform legii...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „…habar n-

aveți, sunt conform legii…” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Sunt instituții care au plafonat 

aceste salarii.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu v-am propus 

la comisii, hotărâre de plafonare și …” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Nu, nu, nu, domnule Primar. Dar 

după război mulți viteji se arată, dar după război...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „…am deschis 

subiectul la comisii…„ 

Domnul consilier Costea Ionel: „Trecem la vot, vă rog?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Haideți că...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „…și tot 

dumneavoastră demagogi și ipocriți și spuneți că se cresc salariile, se cresc conform legii, că 

altfel eram dat în judecată pentru abuz în serviciu...” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Da, nu vă oprea nimeni să nu 

faceți acest lucru. Consiliul Județean a făcut încă de anul trecut acest lucru, a înțeles că vin 

vremuri grele.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „…..și a 

venit….„” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „...dumneavostră nici până în 

momentul de față n-ați înțeles nimic...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bun.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu am înțeles, 

n-ați înțeles voi, că vreți să creșteți în continuare salariile la primărie, pe care, a căror angajați 

i-ați blamat și tot timpul i-ați criticat…„ 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Nu i-a blamat nimeni, domnule.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba da,  i-ați 

blamat, tot timpul i-ați blamat și i-ați târât peste tot, în toate mizeriile voastre.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Nu i-am târât, din contră, 

SINTAX-ul ne-a târât pe noi, dar nu mai contează. Revenim la proiectul nostru de hotărâre, 

că n-are niciun rost să mai discutăm. 

Bun, stimați colegi, supun la vot amendamentul formulat de doamna viceprimar 

Dimitriu. Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru.  

În online, domnul Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „ Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „6, că doamna Tătaru nu a votat, 

nu participa la vot. Domnule Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru economie, cu 2 mâini.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Liviu, care observ că...” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...a făcut  

economie și a dus țara de râpă.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cine mai e? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena : „Abținere.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  „În 

sală...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Și în sală, abțineri, împotrivă? 

Abțineri, da? 9 Abțineri și 11 voturi Pentru și o neparticipare la vot. Amendamentul a fost 

aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri:  Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian. 

În sală au votat „abținere” următorii domni consilieri:  Gongu Emanuel, Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu. 

În sală nu a participat la vot doamna consilier Tătaru Alexandra. 

Amendamentul proiectului a fost aprobat cu 9 Abțineri din partea următorilor 

consilieri: Gongu Emanuel, Ungureanu Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, 

Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu, Nistoroiu Alexandru, Balaban Luminița și 11 

voturi Pentru din partea următorilor consilieri: Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Victor Dumitru, Drumea Alina, Stroie 

Mirela, Costea Ionel, Macovei Liviu și o neparticipare la vot din partea doamnei consilier 

Tătaru Alexandra. 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Supun la vot proiectul în 

integralitatea lui. Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru.  

În online? Domnul Dumitru, Pentru. Doamna Nistoroiu? Domnul Nistoroiu, mă 

scuzați, vă ascult domnule Nistoroiu.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bun, am sărit pe cineva?” 
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Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru. Mă uitați mereu, domnule președinte, 

Balaban sunt.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cine? Doamna Balaban, îmi 

schimbă pe monitor aici și nu vă văd, de asta.” 

Doamna consilier Balaban Elena: „Apar.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „La dumneavoastră. Se schimbă. 

Bun, Pentru, 21 de voturi Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță „20.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „20 și o neparticipare la vot. 

Mulțumesc! Proiectul a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Gongu Emanuel, Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu. 

În sală nu a participat la vot doamna consilier Tătaru Alexandra. 

Proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi a fost aprobat cu 20 de voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri: Gongu Emanuel, Ungureanu Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu, Nistoroiu Alexandru, Balaban 

Luminița, Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Zîrnă Cristian, Victor Dumitru, Drumea Alina, Stroie Mirela, Costea Ionel, Macovei 

Liviu și o neparticipare la vot din partea doamnei consilier Tătaru Alexandra  devenind 

hotarârea nr. 484 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Proiectul 4.” 

 

Se prezintă punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din 

Municipiul Focșani, pentru anul școlar 2023-2024; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă avem discuții? Știu că s-a 

discutat ceva la comisii, să înlocuim un, la Creșă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, vă citesc 

eu amendamentul. 

Urmare a avizului conform, acordat de către Inspectoratul Școlar Județean Vrancea, 

prin adresa nr. 13400/1/21.12.2022 și a adoptării Hotărării Consiliului Local al Municipiului 

Focșani nr. 464/20.12.2022, formulez următoarele amendamente: 

- Se va înlocui Anexa nr.1, poziția 1, sintagma Serviciul Public ”Creșe” Focșani, strada 

Diviziei nr. 1A, cu sintagma ”Creșa Focșani” strada Diviziei nr. 1A din Rețeaua unităților de 

învățământ preuniversitar de stat care vor funcționa în anul școlar 2023-2024 în Municipiul 

Focșani; 

- Se va completa în Anexa 2 la poziția 4 pentru Grădinița cu Program Prelungit ”Smart 

Club” Focșani, strada Câmpului nr.1, județul Vrancea, nivelul de învâțământ antepreșcolar, 

în Rețeaua unităților de învățământ preuniversitar particular care vor funcționa în anul școlar 

2023-2024 în Municipiul Focșani. 

Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc domnule Primar. 

Supun la vot amendamentul formulat de domnul Primar.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru.  

În online? Domnul Victor Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „ Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnule Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Balaban? Nu mai este? 

Doamna Balaban ne auziți?” 

Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bun, mulțumesc, cu 21 voturi 

Pentru, amendamentul a fost aprobat.  

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Gongu Emanuel, Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu, 

Tătaru Alexandra. 

Amendamentul proiectului a fost aprobat în unanimitate. 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Proiectul în integralitatea sa. 

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru.  

Domnul Victor Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Balaban.” 

Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnule Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „21 de voturi Pentru, proiectul a 

fost aprobat. Și ultimul proiect.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Gongu Emanuel, Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu, 

Tătaru Alexandra. 

Proiectul nr. 4 de pe ordinea de zi a fost aprobat în unanimitate  devenind hotarârea 

nr. 485 

 

Se prezintă punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru completarea 

și modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local al municipiului Focșani nr. 567/2019 

privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice 
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pentru serviciul de transport public local prin curse regulate, „Asociația Metropolitan 

Trans”, să exercite și să realizeze competențele Consiliului local al municipiului Focșani 

referitoare la punerea la dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public 

local în Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă aveți discuții? Nu sunt. 

Supun la vot. Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru.  

Domnul Victor Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Balaban.” 

Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnule Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc! Doamna Drumea? 

Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu:„Domnul Costea? Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina : „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Pentru. Bun, am înțeles, 21 de 

voturi Pentru, proiectul a fost aprobat. 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Bîrsan Costel, Dimitriu Ana-Maria, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Gongu Emanuel, Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Nedelcu Mihai, Mocanu Georgian, Radu Nițu, 

Tătaru Alexandra. 

Proiectul nr. 5 de pe ordinea de zi a fost aprobat în unanimitate  devenind hotarârea 

nr. 486. 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, da, da, v-am auzit, am epuizat 

proiectele înscrise pe ordinea de zi.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Am epuizat, domnule Costea 

proiectele înscrise pe ordinea de zi.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Este Pentru epuizare.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Vă mulțumesc pentru ședință, să 

ne vedem sănătoși, să avem un an mai bun și vă urez La Mulți Ani tuturor! Mulțumesc!” 

Domnul consilier Costea Ionel: „La Mulți Ani!” 
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